
Br.517/8-1961. Vukovar,8.6.1961. 

Dragi Tonči, 

ovaj čas primih Tvoja dva piRma od 5. i 6.o.mj. 

pa odmah odgovaram,kako bi već sutra ujutro imao u rukama moj oAgo. 

vor. Q modeleru Laziću,koji je amro nekako prije mog 

dolaska u Vukovar,čuo sam sva.5ia:Stariji ljudi se• sjećaju,da je 

bio vrstan umjetnik-samouk i da je,kako i Ti navodiš,izradivao 
iz 

pasije za sebe i na narudbe miniaturne predmete etnografskih 
obje-

kata.Kada je amro,oada je familija sve rasprodala i odselila u 

Beograd i1i Vojvodinu.To moram još ispitati.Još mi je pok.Linić o 

tome pripovijedao,ali kada smo konkretno počeli tragati za 
tim 

rukotvorinama,više ih nije bilo,a niti su susjedi znali nešto 

Ja ću sw.kako nastojati,da unesem više svijetla u taj 
problem,a1i 

to će iziskivati neko vrijeme,jer ću sistematski početi 
od matičnol

ureda do ispitivanja susjedstva,iako se baš u tom dije1u6 
grada 

mnogo toga izmijenilo.?itat ću i sina pok.naelnika 
Gretschla.Mo-

Žda će on nešto znati.Molim,da se malo strpiš. 

U vezi rada u Galeriji misli C.,da ćemo u V . 

mj.početi sa pri.p/7emama za IzloZbu st trih portreta i IzloŽou Or-

felina.Zoog ollw„..kuget4koreqwil4g#41~4ksp sa prof.Dušanićem u Bgdu. 

Cne se a1i r bi postavile ovaj zakljačni školski mjesec,već je-

senas,kako bi škole mogle 2osjetiti jednu i drugu.15.o.mj.svršava-

ju škole l pa će se djeca i nastavnici razići.,2L konačno je potrebno, 

da sad,šnja izloŽba ostane bar 2 mjeseca,jer se radi o novim djeli-

ma iz Tvog fundusa.Mi je propagiramo kroz našu lokalnu Radio stani-

cu,jer novina nemamo.Posjet me ne zadovoljava.No sada ljudi Eljede 

na Dunavu,pecaju,ves,g1aju itd. 

-21anirani put u Zagreb na 1 dan ove subote 

mora otpasti.Glavno je bilo,da odemo u Konzervatorski zavod,ali je 

u međuvremenu odreden sastanak od strane kotara u Iloku,na kojem 

se u kotarskim raimjerima treba prodiskutirati taj problem u vezi 

novoga zakona i pravilnika.(ini mi se,da kotar barem zasada neće 

moći pristupiti formiranj«k kotarskog zavoda,već je sklon parti-

cipirati pri formiranju zavoda u Osijeku.A ovaj se muči oko pi-

tnja kadrova,kako mi to prekjučer reče Spajić.Vidjet ćemo,što 

će nam reči u Iloku.Nakon tog sastanku vjerojatno ću u Zagreo. 

Ćini mi se, da oni traže neki provizorij.A budimo iskreni,Zagreo 

je preopterećen.Stoga obično na terenu dolaze odlukel pregledi,in-

tervencije ili prekasno ili nikako.A šta mou počasni konzerva-

tori ?Ili kako se sada navoduo nazivaja"zaštitnici spomenika". 



Svakako u1j.rnolin,da ini kratko javiŠ,kada ćeš biti na-
trag iz Beog,rada,da magu predloŽiti dan za put. 

Još bi nadovezao ad Lazić.Muzej NEMA ništa od njega.No 
nije iskijučeno,da je jedan model tikvare,koji potječe iz stare 
ribarske obitelji Boin, by,a koji je izrad-en u miniatu.rnom obliku, 
rad toga Lazića,iako nasljednici Dombay-a tvrde,da ga je izradio 
"djeda Dombay". Nastojat ću,da poku.pim sve,što je moguće. 

3a srdaćnim pozdravinia od naS sviju odani 

4.4141~"," ist 


